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德行天下，创造成功
Virtues Create Victory

高科技遥控打窝船高科技遥控打窝船
REMOTE CONTROL BAIT BOATREMOTE CONTROL BAIT BOAT



孔德之容，惟道是从；企业之道，惟德是尊

 德行天下   创造成功
——“德维康”企业理念

Our Values is “Virtues Create Victory”.  

Our Mission is according values principle with our hard working, we could be the leader of 

bait boat industry, and create more valuable products to undertake social responsibility...  
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北京德维康科技有限公司是专业开发生产高档高科技遥控打窝船的高科技生产

制造型企业。公司拥有10多年开发生产“DEVICT高科技遥控打窝船”的丰富经验，

本着“专业、专注、技术制胜”的企业宗旨，打造出一系列遥控打窝船精品产品，

在欧洲市场建立起高品质的国际品牌知名度，并赢得了国内外市场的广泛赞誉。

公司已建立起集开发、生产、销售及后期服务为一体的完善的市场服务体系。

我们在欧洲和中国建立的联合技术开发团队，专门开发设计符合国际市场最新需求

的遥控打窝船产品。而公司拥有的强大的生产制造基地及ISO9001质量管理体系的

建立，为确保产品生产和优秀品质创造了十分必要的有利条件。公司各类遥控打窝

船产品获得了国家多项设计专利，并通过了CE、RoHS等产品认证。

目前，“DEVICT”遥控打窝船产品在功能及配置上几近达到了完美的发展阶

段，而公司最新推出的“巡鱼精灵”高科技产品，集GPS全球定位、无线WIFI应用

及声呐探鱼等高技术于一体，为DEVICT产品进一步走向更加广阔的应用市场打下了

夯实的雄厚基础。

随着公司产品的日益完善及新技术的不断开拓，公司产品链也已逐步扩展至水

资源环境研究、海洋及湖泊养殖产业等各种高端遥控动力船行业的全新应用领域。

现代化的高科技功能、高品质的船体材料应用、科学合理的产品结构设计、丰

富多彩的外型表现和极具竞争力的价格优势，业已成为“DEVICT”遥控船鲜明的产

品特征。这也必将促使“DEVICT”走上引领中国高档遥控船行业发展，并推动遥控

船行业与国外同行并驾齐驱快速发展的道路。

    “DEVICT” 高科技遥控打窝船

              与您共同创造多姿多彩的水上运动大世界！

企业简介

BEIJING DEVICT TECHNOLOGY CO., LTD is a professional manufacturer to develop and 

manufacturing high-technology top-level remote control bait boat, with a history 

more than 10 years. Based on the company aim of “professional, focus & win by 

technology”, we have produced many top-level bait boats and built international 

brand in European market, also win the widely reputation all over the world. 

We have built a complete management system integrated R&D, manufacturing, sales 

and after-sale services. A professional union team between European & Chinese 

devote themselves in researching and developing the latest new products to meet 

customers' various needs in international market. The powerful manufacturing based 

in Ningbo and ISO9001 management system is our guarantee for mass production 

with high quality products. All of our products have been achieved design patent and 

approved CE & RoHS certificates. 

Till to now, “DEVICT” bait boat nearly reach to be the perfect products. And with the 

newest “Fishing Robot” push to market in 2015, which integrated GPS, WIFI & Sonar 

fishfinder functions and technologies, it will help DEVICT to find more large markets in 

various fields. 

Along with the company development on mature products and new technology, 

DEVICT product lines also extend to many fields like water resources research and 

aquaculture industry which require top-level powerful remote boat... 

Advanced technology with perfect functions, high quality boat material, scientific 

structure design, colorful appearance and competitive price, all the advantages have 

been the highlights of DEVICT bait boat. This will also lead DEVICT on the way to guide 

Chinese top level remote boat industry, and push this industry developing with 

overseas peer keep in the same level.  

 “DEVICT” top level bait boat will be always with you when you have leisure time to 

play or fishing in lake, river and sea all over the world!

Company Profile
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“水惟能下方成海，山不矜高自及天”

DEVICT以水之韵，山之魂，打造具有核心竞争优势和品牌精神的企业之舟。

DEVICT Company Advantages:

◆ Company philosophy is win-win cooperation and develop together with all concerns. 

◆ Professional service spirit and customer oriented market principle. 

◆ Mature products and perfect after-sell service which proved by the market with many years experience.  

◆ Products quality guaranteed by modern ISO9001 management system. 

◆ The strong research & development team to ensure pushing out new products every year.

◆ The powerful production base could keep annual production capacity around 10000PCS easier. 

◆ All products proved CE & RoHS certificates and obtained the national patents. 

◆ DEVICT has the ability to develop & manufacturing similar professional products which could be widely used in many new 

fields and markets in various industry.   

 DEVICT Product Characteristic & Highlights：

◆ 

◆ Perfect structure design on water proof and wave resistance, very good balance which could resist 5-6 class waves in the river, lake or in the sea.

◆ Freely go forward, backward, turning, dropping fishing line and baiting in the control range with perfect anti-jamming control signal, and used for 

sailing with cruise, fishing line dropping, baiting, searching fish. Also could act as the remote controlled boat of entertainment tool.

◆ The material of the boat body is all made from high quality engineering plastic with colorful appearance and perfect modeling design to guarantee 

stylish and durable. 

◆ The LEDS on the front and in the rear of the boat which could visualize the boat at night time or at long distance.

◆ The digital LED battery level monitor indicates the battery level and help to exchange the battery in time.

◆ Full equipment with the boat and easy to travel or go out fishing. It is popular by the fisherman and as the entertainment tool for family travel.

◆ We could offer OEM or ODM service to worldwild customers.  

The advanced international technology to ensure top-level product quality and stable performance.

◆ 合作共赢，共同发展的企业理念。

◆ 专业敬业、客户至上的市场原则。

◆ 经过市场完全考验的成熟产品和完善的售后服务体系。

◆ 根据ISO9001现代质量管理体系的强化管理。

◆ 经验丰富的新产品研发队伍，每年都能推陈出新。

◆ 强大的生产制造基地，确保年生产能力10000套左右。

◆ 所有产品业已通过CE、RoHS等认证，产品获得多项国家设计专利。

◆ 公司具备同类产品的开发设计及专业制造能力，并不断应用于崭新的市场领域。

DEVICT企业优势

采用国际最先进的核心技术开发制造生产，确保产品的高品质要求。

◆ 船体外型及结构思路源自欧洲，采用国际军事化标准进行设计，确保船体平稳密封，可抗拒约 级的风浪冲击，可应用于江河湖海各种水域。

◆ 在可控距离范围内，前进、后退、转向、放钩、撒饵等操控灵活、进退自如。遥控信号抗干扰性强。产品具投放鱼饵、 放渔线、巡航、探鱼及娱

乐于一身的综合功能。

◆  船壳全部采用优质工程塑料，模具注塑一次成型，整船外型色彩多样，现代美观，坚固耐用。

◆ 安装的LED指示灯，帮助使用者在远距离或夜间操作时，都能清晰辨别航行方向。

◆ 配置的数字电位显示器，可即时显示船只电池状态，以便及时更换电池，避免影响正常使用。

◆ 全套装置配备齐全，出外旅游，更加轻松。

◆ 可为全世界范围客户提供OEM和ODM服务。

◆ 

5-6

DEVICT产品特点及优势
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DEVICT产品系列 / DEVICT Product Lines

11系列单体单料筐小船（经济型） 

             [SMONO Baitboat]

11系列单体单料筐小船（经济型） 

             [SMONO Baitboat]

10系列经典单体单料筐小船 

  [MONO Baitboat]

10系列经典单体单料筐小船 

  [MONO Baitboat]

20系列经典单体三料筐小船 

 [MONO 3Bac Baitboat]

20系列经典单体三料筐小船 

 [MONO 3Bac Baitboat]

30系列经典双体大船 

  [CATAMARAN Baitboat]

 31系列新款双体大船 

[SCATA Baitboat]

DEVICT产品工作原理 /  DEVICT Products Working Illustration

65

放长线 钓大鱼，一切皆在掌控中
                   Everything controlled on your hand!

Radio Station in Bait Boat

(船载工作电台）

Sonar-fishfinder

（声呐探鱼功能）

Bluetooth 

（蓝牙电台）

GPS Cruise

（全球导航    /巡航功能）

+

~500米

On the shore

(岸边)

In the water

(水中)

Tablet PC/Smartphone

（平板电脑或智能手机）

Remote Control

（遥控器）



DEVC-110 黑色

DEVC-113 柠檬黄

 DEVC-118 迷彩

产品名称

Product Name

产品系列

Product Series 

Remote Frequency

供电电源

Power Supply

电池使用时间

Battery Using Time

遥控距离

Remote Range

船速

Sailing Speed 

最大抗风浪级别

Wave Resistance

Charger Voltage
充电器电压

鱼饵筐数量

Bait Hopper

鱼饵筐承重

Bait Hopper Loading

包装信息

Packing Information

单体单料筐小船（经济型） 

SMONO Baitboat

11系列

11 Series

遥控器频率
2.4GHz

船用电池：6V/10A (2个6V/5A蓄电池，出厂配置)，或锂电7.4V/6A选配

标配遥控器电池：9.6-12V/8节5号碱性电池（用户自行配置），或锂电选配

Battery of Boat: 6V/10A (2PCS-6V/5A lead accumulator), 

                            or 2PCS-7.4V/6A lithium battery for option

Battery of standard remote control handset: 

                            9.6-12V/8 "AA" Alkaline Battery, or lithium battery for option

连续使用1.5-2小时    

1.5-2 hours (Continuously Usage)

 200-500M

 1-2 M/S

3-4级 

3-4 Class 

 AC 110-240V

 1PC

 1KG

船尺寸/Boat Size 590 280 250MM      1船/1箱(1boat/carton)

外箱尺寸/Carton Size ：645×315×385MM

每箱毛重/G.W. ：8KG/Carton 

： × ×

备注：我们可为客户提供定牌或定制服务（船体颜色可根据客户需求喷制，遥控器、电池、GPS、声呐等配件可选配）。

Note: We offer OEM or ODM service to customers. Boat color, remote controller, battery, GPS and sonar fishfinder, all could be choose as customers' requirement.

 11系列单体单料筐小船（经济型）/ SMONO Baitboat 技术参数 / Technical Specification

87



10系列经典单体单料筐小船 / MONO Baitboat

产品名称

Product Name

产品系列

Product Series 

Remote Frequency

供电电源

Power Supply

电池使用时间

Battery Using Time

遥控距离

Remote Range

船速

Sailing Speed 

最大抗风浪级别

Wave Resistance

Charger Voltage

充电器电压

鱼饵筐数量

Bait Hopper

鱼饵筐承重

Bait Hopper Loading

包装信息

Packing Information

10系列

10 Series

遥控器频率
2.4GHz

连续使用1.5-2小时    

1.5-2 hours (Continuously Usage)

 200-500M

 1-2 M/S

3-4级  

3-4 Class 

 AC 110-240V

 1PC

 1KG

单体单料筐小船（经典型）

MONO Baitboat

船用电池：6V/12A (1个蓄电池，出厂配置)，或锂电7.4V/12A选配

标配遥控器电池：9.6-12V/8节5号碱性电池（用户自行配置），或锂电选配

Battery of Boat: 6V/12A (1PC lead accumulator), 

                            or 7.4V/12A lithium battery for option

Battery of standard remote control handset: 

                            9.6-12V/8  "AA" Alkaline Battery, or lithium battery for option

船尺寸/Boat Size：750 345 305MM    1船/1箱(1boat/carton)

外箱尺寸/Carton Size：785×380×460MM

每箱毛重/G.W.：11KG/Carton

× ×

109

技术参数 / Technical Specification

DEVC-100 黑色DEVC-100 黑色 DEVC-102 橙色DEVC-102 橙色  DEVC-103 柠檬黄 DEVC-103 柠檬黄  DEVC-104 草绿 DEVC-104 草绿  DEVC-108 迷彩 DEVC-108 迷彩

备注：我们可为客户提供定牌或定制服务（船体颜色可根据客户需求喷制，遥控器、电池、GPS、声呐等配件可选配）。

Note: We offer OEM or ODM service to customers. Boat color, remote controller, battery, GPS and sonar fishfinder, all could be choose as customers' requirement.



20系列经典单体三料筐小船 / MONO 3Bac Baitboat 

DEVC-200 黑色 DEVC-202 橙色 DEVC-203 柠檬黄  DEVC-204 草绿  DEVC-208 迷彩

产品名称

Product Name

产品系列

Product Series 

Remote Frequency

供电电源

Power Supply

电池使用时间

Battery Using Time

遥控距离

Remote Range

船速

Sailing Speed 

最大抗风浪级别

Wave Resistance

Charger Voltage

充电器电压

鱼饵筐数量

Bait Hopper

鱼饵筐承重
Bait Hopper Loading

包装信息

Packing Information

20系列

20 Series

遥控器频率
2.4GHz

连续使用1.5-2小时    

1.5-2 hours (Continuously Usage)

 200-500M

 1-2 M/S

5-6级

5-6 Class

 AC 110-240V

 3PCS

 3KGS

单体三料筐小船（经典型）

MONO 3Bac Baitboat

船用电池：6V/12A (1个蓄电池，出厂配置)，或锂电7.4V/12A选配

标配遥控器电池：9.6-12V/8节5号碱性电池（用户自行配置），或锂电选配

Battery of Boat: 6V/12A (1PC lead accumulator), 

                            or 7.4V/12A lithium battery for option

Battery of standard remote control handset: 

                            9.6-12V/8  "AA" Alkaline Battery, or lithium battery for option

船尺寸/Boat Size：750 525 305MM    1船/1箱(1boat/carton)

外箱尺寸/Carton Size：785×380×460MM

每箱毛重/G.W.：12KG/Carton 

× ×

1211

技术参数 / Technical Specification

备注：我们可为客户提供定牌或定制服务（船体颜色可根据客户需求喷制，遥控器、电池、GPS、声呐等配件可选配）。

Note: We offer OEM or ODM service to customers. Boat color, remote controller, battery, GPS and sonar fishfinder, all could be choose as customers' requirement.



30系列经典双体大船 / CATAMARAN Baitboat

DEVC-300 黑色  DEVC-302 橙色  DEVC-303 柠檬黄 DEVC-304 草绿  DEVC-308 迷彩

产品名称

Product Name

产品系列

Product Series 

Remote Frequency

供电电源

Power Supply

电池使用时间

Battery Using Time

遥控距离

Remote Range

船速
Sailing Speed 

最大抗风浪级别

Wave Resistance

Charger Voltage

充电器电压

鱼饵筐数量

Bait Hopper

鱼饵筐承重
Bait Hopper Loading

包装信息

Packing Information

30系列

30 Series

遥控器频率

连续使用2-3小时

2-3 hours (Continuously Usage)

 300-500M

 1-2 M/S

5-6级

5-6 Class

 AC 110-240V

 2PCS

 3-5KGS

经典双体大船

CATAMARAN Baitboat

船用电池：6V/12A (2个蓄电池，出厂配置)，或锂电7.4V/12A, 20A选配

标配遥控器电池：9.6-12V/8节5号碱性电池（用户自行配置），或锂电选配

Battery of Boat: 6V/12A (2PCS lead accumulator), 

                            or 7.4V/12A, 20A lithium battery for option

Battery of standard remote control handset: 

                            9.6-12V/8  "AA" Alkaline Battery, or lithium battery for option

船尺寸/Boat Size：830 523 300MM    1船/1箱(1boat/carton)

外箱尺寸/Carton Size：890×540×355MM

每箱毛重/G.W.：17KG/Carton 

× ×

1413

技术参数 / Technical Specification

备注：我们可为客户提供定牌或定制服务（船体颜色可根据客户需求喷制，遥控器、电池、GPS、声呐等配件可选配）。

Note: We offer OEM or ODM service to customers. Boat color, remote controller, battery, GPS and sonar fishfinder, all could be choose as customers' requirement.

M: 双料筐，单放线 (two hoppers control independently, one fishing-line dropping)

M3: 双料筐，三放线 (two hoppers control independently, three fishing-lines dropping)

产品类型

Product Type

2.4GHz



31系列新款双体大船 / SCATA Baitboat

DEVC-310 黑色DEVC-310 黑色

 DEVC-318 迷彩 DEVC-318 迷彩

产品名称

Product Name

产品系列

Product Series 

Remote Frequency

供电电源

Power Supply

电池使用时间

Battery Using Time

遥控距离

Remote Range

船速

Sailing Speed 

最大抗风浪级别

Wave Resistance

Charger Voltage

充电器电压

鱼饵筐数量

Bait Hopper

鱼饵筐承重

Bait Hopper Loading

包装信息

Packing Information

31系列

31 Series

遥控器频率
2.4GHz

连续使用2-3小时

2-3 hours (Continuously Usage)

 ~500M

 1-2 M/S

5-6级

5-6 Class

 AC 110-240V

 2PCS

 3-4KGS

新款双体大船

SCATA Baitboat

船用电池：锂电7.4V/12A

标配遥控器电池：9.6-12V/8节5号碱性电池（用户自行配置），或锂电选配

Battery of Boat: 7.4V/12A lithium battery

Battery of standard remote control handset: 

             9.6-12V/8 "AA" Alkaline Battery, or lithium battery for option

船尺寸/Boat Size：750 480 280MM    1船/1箱(1boat/carton)

外箱尺寸/Carton Size：915×500×330MM

每箱毛重/G.W.：13KG/Carton 

× ×

1615

技术参数 / Technical Specification

备注：我们可为客户提供定牌或定制服务（船体颜色可根据客户需求喷制，遥控器、电池、GPS、声呐等配件可选配）。

Note: We offer OEM or ODM service to customers. Boat color, remote controller, battery, GPS and sonar fishfinder, all could be choose as customers' requirement.



DEVICT 巡鱼精灵/  Fishing Robot

产品名称/Product Name

产品型号/Product Model 

技术参数（Technical Specification）:

无线频率(Frequency of wireless)

无线操作范围(Control Range of wireless)

无线通道(Wireless Channels)

数字声呐频率(Sonar Frequency)

数字声呐测深能力(Sonar Depth)

数字声呐角度(Sonar Detector Angle)

控制器电源(Power of Control Central)

软件支持(Software Support)

DEVICT巡鱼精灵/DEVICT Fishing Robot

DEG151

433MHZ

300-500M

50个(PCS)

200kHz

0.6~40米(M)

30度(Degree)

5~12V(船用电池本身供电） (Supply by the boat battery)

IOS 和Android系统  (IOS & Android System)

■ 产品描述：

（1）可采用平板电脑或智能手机遥控操作，屏幕数据显示：无线传输信号、水深、温度、卫星数量、船行距离、船上电压、船速、航向等。

（2）GPS功能：

●                                                                               ● 

● 支持并适配“德维康”各类打窝船，也可根据要求特别安装在需要的船只上。      ● GPS最小定位精度2M

●  即时显示打窝船位置、朝向、打窝点位置、指南针方向、船到目标点距离、        ● 可记录500个打窝点信息，并随时进行打窝点信息的导入与导出

     船到原点距离、船到达目标点报警、船行轨迹等信息                                            ● 支持google地图和baidu地图，并可自由切换                                                   

● 即时显示当地或记忆打窝点天气信息

 （3）声呐功能：

● 可以分辨大/中/小鱼与鱼群、鱼群数量、鱼群深度、水草、水底软硬度                  ● 即时显示水温、水深等信息

支持一键返航、目标点巡航功能 支持任一信号丢失（15秒后）及时返航功能

■ 手持平板配置：

型号：S8-701U

屏幕尺寸：8英寸，分辨率：1280×800

处理器：高通四核MSM8212 1.2 GHz

Ram: 1.0GB，内部储存空间：8.00GB

操作系统版本：Android 4.3

尺寸：210.6×127.7×7.9mm    净重：350克

支持移动、联通网络和WIFI联网

■ Products Description：
（1 Indication of various parameters on the tablet PC/smartphone as wireless signal, water depth, water temperature, satellite quantity, boat speed, boat 

voltage, direction, distance and etc.

（2 GPS Functions：

● Support automatic control by tablet PC/smartphone or remote control for Coming Home Function, also support this function meet any signal lost after 15 

minutes.  You will not loose your boat in the water in any situation! 

● Support automatic cruise control by tablet PC/smartphone to any objective point in control range. 

● Support all of DEVICT bait boats and also could be installed on required boats. 

● Free download the required software in the Google Play Goals.

● The minimal error range for GPS is 2M. 

●  Indicate the bait boat position, direction,  , compass direction, distance, reaching  alarm , boat sailing track and etc in real time. 

●  Saving 500 s which by the sonar have been found or worked in the past time and also could output this information freely. 

●  Display the local or baiting spot weather information in real time.  

  （3 Sonar Functions：

●  Indicate fishes, the size of fish, fish quantity, fish in water depth, water plants, soft or hardness of water bottom and etc.  

●  Indicate the water temperature, water depth in real time. 

）

）

baiting spot baiting spot

baiting spot

）

■ Tablet Information

Model：S8-701U

Screen Size：8 inch  

Resolution：1280×800

CPU: MSM8212 1.2 GHz

Ram:1.0GB，Internal Storage：8.00GB

Software：Android 4.3

Size：210.6×127.7×7.9mm     Net Weight: 350g

Support GSM & WIFI
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科技创新，以人为本
Creation is the soul, people is the foundation.

德维康（DEVICT）深知，企业发展如逆水行舟，不进则退。我们根据国内外市场的各类需求和发展趋势，在国内外联合

开发团队的共同努力下，每年都会推陈出新独具一格的自主开发产品。在科技创新、以人为本的原则基础下，发挥各方

优势，开发生产出真正适应市场需求的具有核心竞争力的产品。

德维康（DEVICT）深知，任何一项发明创造的产生，必然离不开具有创造性思维的科技开发人才和具有丰富实践经验的

“德维康”员工。让每一位与“德维康”同呼吸、共命运的有缘人淋漓尽致地发挥他们的聪明才智，共同创造“德维

康”的美好未来，业已成为“德维康”的最终发展目标。

DEVICT knows, enterprise development is just like the boat sailing against the current, we must growing all 

the time. So, we research & develop at least a new product by our union R & D team every year to push it to 

the market, which has core competitive advantage in the market. 

DEVICT knows, each invention and creation not only comes from the technology people who has creatively 

idea, but also from DEVICT employee who has rich experiences in practice. Make everyone who has fate 

relationship with DEVICT, to grow with company and create DEVICT better future together, by their passion, 

intelligence and wisdom becomes the vision of DEVICT... 
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